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احياي زکات، احياي برکت است

مسؤول اداره تبليغات اسلامي جلفا:

احياي زکات، احياي برکت است

مسؤول اداره تبليغات اسلامي جلفا در نخستين جلسه ستاد احياي زکات اين شهرستان گفت: احياي زکات، احياي برکت در جامعه مسلمين است.

به گزارش روابط عمومي اداره کل تبليغات اسلامي آذربايجان شرقي: حجت الاسلام محمد فتاحي،مسؤول اداره تبليغات اسلامي جلفا در جمع مسؤولين و امام جمعه جلفا افزود: هر

امري فرهنگ سازي خاص خود را مي طلبد و اين وظيفه روحانيون است که با بيان شفاف احکام و فرائض ديني آگاهي هاي لازم را به مردم به ويژه کشاورزان بدهند.

امام جمعه جلفا نيز با استناد به آيات و احاديث بر ضرورت اطلاع رساني تاکيد کرده خواستار تشکيل مراکز وصول زکات شد.

گفتني است: در ادامه اين نشست که در محل مسجد جامع جلفا برگزار شد مسؤولين شرکت کننده در مورد احياء امر زکات به تبادل نظر پرداختند.
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